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Darłowo, dnia 19 maja 2023 roku 
 
 
BR.0002.8.2023   
 
 

Protokół Nr LXIX/2023 

z LXIX sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji 

z dnia 19 maja 2023 roku 

pod przewodnictwem p. Grzegorza Hejno  

Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 
 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1004, a zakończył o godzinie 1044. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Radna Justyna Osses była nieobecna, usprawiedliwiona.  
Radny Henryk Noworolnik był nieobecny, usprawiedliwiony.  
 
/Lista obecności Radnych na posiedzeniu LXIX sesji Rady Gminy Darłowo VIII kadencji w dniu 19 maja 2023 
roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący powitał obecnych na sesji Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo.   
 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo, 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

Pani Izabela Sielska – Zastępca Wójta Gminy Darłowo, 
Pani Anna Szynkowska-Borkowska – Sekretarz Gminy Darłowo, 
dr Maciej Jabłoński – Radca Prawny, 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie, 
Pan Tomasz Gondek – Prezes Spółki z o. o. Gminny Zakład Użyteczności Publicznej z 
siedzibą w Krupach, 
Pani Halina Przybysławska – Przewodnicząca Rady Seniorów, 
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu/ 
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Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do powołania 

sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Wiesława Moskwę
W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych, głosując: 

. 

12 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
1 głos wstrzymujący (radny Wiesław Moskwa) 

 
Przewodniczący powołał na protokolantkę panią Iwonę Kowalską. 
 
Dzisiejsza sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym oraz § 30 ust. 3 Statutu Gminy Darłowo. 
 

 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na LXIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 
Przewodniczący poinformował, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                                   

o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek

 

 o wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 
rok; Druk Nr 7/2023LXIX 

/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania nad wprowadzeniem zmian do proponowanego porządku obrad sesji.  
 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Darłowo na 2023 rok; Druk Nr 7/2023LXIX było  
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
czyli projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji.    
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Przewodniczący powiedział, że porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się 
następująco: 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 
Druk Nr 7/2023LXVII 

Punkt 17 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski i zapytania. 
Punkt 18:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 19:  

 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
wprowadzonymi zmianami: 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych głosując: 
13 głosów za przyjęciem porządku obrad sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami, 
0 głosów przeciw,  
0 głosów wstrzymujących.  
 
Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że porządek sesji został 
przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Przyjęcie protokołów:  
Ad. 3.  

- z LXVII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 24 marca 2023 roku,  
- z LXVIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 26 kwietnia 2023 roku. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt 
nie zgłosił uwag do tych protokołów, wobec czego protokoły z LXVII i LXVIII  sesji zostały 
podpisane bez uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że wita bardzo serdecznie 
na dzisiejszej sesji. Pan wójt powiedział, że jednocześnie chciałby bardzo usprawiedliwić, że 
rozpoczęcie sesji opóźniło się z jego powodu, ponieważ chciał przekazać jeszcze bardzo 
dobre wiadomości. Pan wójt powiedział, że myśli, że tu Pani Sołtys z Palczewic i Pani Sołtys 
z Kopań będą bardzo zadowolone, ponieważ wczoraj ukazała się lista wniosków dróg 
zakwalifikowanych do dofinansowania w ramach Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Taki 
wniosek Gmina Darłowo złożyła na ponad 2,5 km drogi Kopań - Palczewice. Ten wniosek 
znalazł się na drugiej pozycji na dofinansowanie. Bardzo się cieszymy. Pan wójt powiedział, 
że całkowita kwota realizacji zadania kosztorysowo jest 2 238 000 zł. Dofinansowanie jest aż 
50 %, także 1 250 000 zł dofinansowania Gmina Darłowo na tą drogę. Tutaj w tej chwili Pan 
Rafał Kunysz – Kierownik Referatu Inwestycji będzie miał zadanie ogłosić przetarg i te 
roboty  w niedługim okresie mamy nadzieję się zaczną. Wiemy, że tak naprawdę sytuacja na 
rynku wykonawców się zmieniła i ilość wykonawców startujących tez się zwiększa w 
przetargach, także te ceny stają się troszeczkę bardziej realne, aczkolwiek do pewnych 
inwestycji nadal trzeba dołożyć.   

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział do Pana 

Wójta, że Pan radny też się cieszy.  
 
Pan Wójt powiedział, że myśli, że panowie radni z obu okręgów, jak i cała Rada 

Gminy, bo z dobrych wiadomości powinniśmy się wszyscy cieszyć.  
 
Pan wójt podzielił się z obecnymi na sesji drugą bardzo fajną informacją, mówiąc, że 

przede wszystkim tu pani Justyna będzie bardzo zadowolona, bo przed godziną 10-tą było 
otwarcie ofert w przetargu na budowę dróg z Polskiego Ładu, dotyczącego całego systemu 
dróg w Palczewicach wraz z oświetleniem. Pan wójt powiedział, że całkowita kwota, którą 
mieliśmy przeznaczone 2 344 000 zł. Tu mamy dofinansowanie 2 000 000 zł z programu 
popegierowskiego. Są następujące oferty. Cztery oferty wpłynęły. Najtańsza oferta jest z 
firmy krężel 2 695 000 zł.  Pan wójt powiedział, że chociaż tu troszeczkę brakuje w budżecie 
ale dzięki tu radnym uda nam się te środki zdobyć. Cztery oferty były. Następna oferta jest 
bardzo zbliżona  2 792 000 zł. Także jeżeli nie z pierwszą firmą, ale myślimy, że tu jednak z 
pierwszą firmą się spotkamy, ale jeżeli nie to kolejna firma w razie nie spełnienia warunków. 
Pan wójt powiedział, że bardzo się cieszy i gratuluje tu Pani Justynie Fornal – Sołtysce 
Sołectwa Palczewice. Wójt gratulował też radnym i przy tym powiedział, że myśli, że 
niedługo będziemy musieli zwołać sesję nadzwyczajną, żeby po skompletowaniu 
dokumentacji zapewnić środki na podpisanie umów.  

To są te dobre wiadomości. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że cały czas 
aplikujemy. Mamy jeszcze wnioski, które są rozpatrywane. Ale tu pozytywne będą wyniki na 
które musimy tylko poczekać.  

 
Pan wójt powiedział, że sprawozdanie dotyczy okresu od 23 marca 2023 roku, ale 

wymieni tu tylko najważniejsze informacje.  
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W dniu 13 kwietnia 2023 roku wójt podpisał umowy z Polskiego Ładu na                         
17 629 122 zł, z czego 13 173 720 zł było dofinansowania. To było na: 

- przebudowę ulic Zielonej, Polnej, Łąkowej i Turystycznej w Dąbkach. Tu właśnie 
też firma krężel wygrała przetarg; 

- przebudowa parkingu w uzdrowisku i tu firma już działa i jest w trakcie 
wykonywania tego parkingu; 

- placyk w Dąbkach (skwer) i też ma być ta inwestycja wykonana w tym roku. Firma 
już przejęła plac budowy.  

Pan wójt powiedział, że myśli, że w niedługim okresie zaczną się prace.  
 
W dniu 17 kwietnia 2023 roku pan Jan Górski odwiedził pana wójta w sprawie 15-

lecia Uzdrowiska Dąbki. No tutaj Stowarzyszenie Uzdrowiska Dąbki taką imprezę organizuje 
na miesiąc wrzesień.  

 
W dniu 18 kwietnia 2023 roku pan wójt spotkał się z osobami reprezentującymi sklep 

Polomarket w Dąbkach w sprawie inwestycji. Informacyjnie. Inwestycja tam trwa. Jest 
budowany budynek. Tu była wcześniejsza prośba o zmianę planu.  

 
W dniu 20 kwietnia 2023 roku pan wójt miał spotkanie z panem M. Bienertem w 

sprawie nielegalnego spalania odpadów komunalnych. Tu się kolejna jakby głośna sprawa 
zaczęła. Pan wójt powiedział, że ma prośbę: Jak widzimy, że ktoś spala odpady komunalne to 
nie czekajmy na wizytę do wójta, tylko dzwońmy od razu na policję, bo to wymaga 
interwencji natychmiastowej a nie po dwóch tygodniach dostarczenie zdjęć. Pan wójt 
powiedział, że bardzo dziękujemy, ale trzeba być na takie sytuacje wyczulonym, ale trzeba 
reagować szybko. Służby jak pojadą to musza mieć niezbite dowody.  

 
W dniu 20 kwietnia 2023 roku przekazaliśmy plac budowy pod parking.  
 
W dniu 16 maja 2023 roku odwiedziła nas Telewizja Szczecin w sprawie właśnie 

nielegalnego palenia odpadów w miejscowości Kopań. Pytali co Gmina z tym zrobiła i jakie 
są ustalenia. Pan wójt powiedział, że sprawa jest na policji i jest wyjaśniana. Tylko tyle 
można powiedzieć.  

 
W dniu 25 marca 2023 roku odbył się także turniej warcabowy „Wiosenne budzenie 

zajęcy” w Jeżyczkach, w którym wójt uczestniczył.  
 
Pan wójt powiedział, że miał szereg spotkań odnośnie Rady Partnerstwa i Grupy 

Roboczeń odnośnie przyszłej Strategii ZIT (Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych).  
 
W dniu 24 kwietnia 2023 roku odbyło się spotkanie w Dąbkach z Panem Prezesem 

GZUP, z Panią Radną i Panią Sołtys Sołectwa Dąbki oraz Panem Sołtysem Sołectwa Wicie i 
Panem Sołtysem Sołectwa Bobolin w sprawie sezonu letniego. Pan wójt powiedział, że co 
roku odbywa się takie spotkanie, żeby wspólnie wymienić doświadczenia co należy przed 
sezonem jeszcze uporządkować, zrobić. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że nie zawsze 
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wszystko nam się uda, ale staramy się. Staramy się, żeby ten sezon był najlepszy dla naszych 
przedsiębiorców, dla Gminy, dla naszych samorządowców. Jednak przyjeżdżają do nas 
ludzie. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że spotyka się z pozytywnym nastawieniem  
turystów, którzy chwalą nasze miejscowości, naszych przedsiębiorców, chwalą jakość, 
chwalą nasze plaże. Ale poprawiamy standard cały czas  i jesteśmy otwarci dlatego też się 
spotykamy i dyskutujemy na te tematy.  
 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu/ 

 
Pan wójt przedstawił jeszcze kondycję finansową Gminy Darłowo. Środki do 

dyspozycji na rachunku na dzień 19 maja 2023 roku wynoszą 1 719 760,15 zł. Rachunki do 
poniesienia w najbliższym okresie czasu to jest 756 645,66 zł. Na lokatach bankowych mamy 
14 500 000,00 zł.  

 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.    
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że pomiędzy sesjami, 

czyli od 24 marca i 26 kwietnia 2023 roku Rada Gminy Darłowo podjęła łącznie 16 uchwał. 
Zostały one przekazane do organów nadzoru,, czyli do Wojewody Zachodniopomorskiego i 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie stwierdzono naruszeń prawa wobec tych uchwał.  
Uchwały w związku z tym zostały przekazane pracownikom oraz kierownikom jednostek w 
celu ich realizacji.   
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych na LXVII i LXVIII sesji stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

Wiceprzewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
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Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie 

sprawozdawczym, czyli od 24 marca 2023 roku radni złożyli trzy interpelacje, natomiast 
sołtysi złożyli osiem wniosków. Udzielono odpowiedzi na wszystkie trzy interpelacje i na 
cztery wnioski. Pozostałe wnioski są w trakcie rozpatrywania.   

 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Ad. 8.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 

działalności w okresie między sesjami.  
 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono.   
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
Nikt się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś z sołtysów chciałby zabrać głos w 
tym punkcie? Zaprasza do mównicy.  
 
W tym punkcie głos zabrali: 
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Pani Wanda Hańczaryk Sołtys Sołectwa Cisowo powiedziała, że mieszkańcy 

Cisowa chcieli Panu Wójtowi podziękować za drogi i za działkę, jak również Panu Radnemu. 
Strażacy chcieli podziękować Panu Wójtowi i Panu Radnemu za obecność na Święcie 
Strażaka                              w miejscowości Cisowo. Mówczyni powiedziała, że tyle ma do 
powiedzenia a resztę daje do przemyślenia.   

 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący Rady zapytał jaką resztę, bo nie 

rozumie.  
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie.  
 
Nikt się już nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.11.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 
dla Gminy Darłowo za 2022 rok. Druk Nr 1/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy 
Darłowo za 2022 rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że jest to uchwała, którą przygotowała Pani Kierownik GOPS. 
Co roku tu ja prezentuje. Uchwała także była omawiana na komisjach Rady Gminy. Jest to 
bardzo obszerna uchwała. Załącznik do uchwały stanowi bardzo duże podsumowanie 
działalności naszego GOPS ale także statystyki dotyczące naszej gminy i potrzeb jakie tu 
wynikają z pomocy społecznej. W paragrafie pierwszym przyjmuje się ocenę zasobów 
pomocy społecznej dla Gminy Darłowo za 2022 rok przygotowaną w oparciu o analizę 
lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej wraz z rekomendacjami stanowiącymi załącznik 
do niniejszej uchwały. Wynika to z zapisów ustawy o pomocy społecznej, ze każdy samorząd 
zarówno gminny jak i powiatowy czy tez samorząd województwa przygotowuje taką analizę 
sytuacji społecznej i demograficznej w każdej jednostce samorządu terytorialnego, co Pani 
Kierownik doskonale przygotowała i przedstawiła na komisji rady. Jeżeli są pytania to pani 
Kierownik jak najbardziej odpowie.  
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Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Darłowo za 2022 rok: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy 
Darłowo za 2022 rok. 

/Uchwała Nr LXIX.646.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej dla 
Gminy Darłowo za 2022 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.12.
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII.52.2015 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 
Środkowopomorska Grupa Działania. Druk Nr 2/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem zmieniającej uchwałę Nr VIII.52.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 
kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
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Pan Wójt powiedział, że już jesteśmy członkiem Środkowopomorskiej Grupy 

Działania. Wiele rzeczy zarówno samorząd Gminy Darłowo jak i nasi przedsiębiorcy i 
mieszkańcy mogli skorzystać z działań Środkowopomorskiej Grupy Działania i zrealizować 
przedsięwzięcia dofinansowane w ramach środków Unii Europejskiej. Dokładnie poprzez 
Środkowopomorską Grupę Działania była część realizowana z PROW (Program Rozwoju 
Obszarów Wiejskich). Właśnie ten PROW spowodował, że musimy przystąpić do kolejnej 
uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia bo poprzednie środki, przedsięwzięcia były 
realizowane w ramach PROW 2014-2020. W związku z kolejną umowa na dodatkowe środki 
z Unii Europejskiej, które będą wykraczały poza ten PROW 2014-2020, konieczne jest 
podjęcie po raz kolejny uchwałę zmieniającą o przystąpieniu do Stowarzyszenia. Strategia tej 
Grupy jest też zmieniona w związku z realizacją kolejnej perspektywy finansowej.  

 
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą 
zmieniającą uchwałę Nr VIII.52.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 kwietnia 2015 roku w 
sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa Działania: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VIII.52.2015 Rady Gminy Darłowo z dnia 27 
kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska 
Grupa Działania. 
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/Uchwała Nr LXIX.647.2023 Rady Gminy Darłowo zmieniająca uchwałę Nr VIII.52.2015 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 27 kwietnia 2015 roku w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Środkowopomorska Grupa 
Działania  stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.13.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2023 r.. Druk Nr 3/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2023 r. stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że to jest bardzo ważna uchwała. Jak co roku przedstawiamy 
wykaz kąpielisk na terenie Gminy Darłowo. Jest to niezbędne w celu otrzymania pozwolenia 
na prowadzenie tych kąpielisk, których realizatorem jest Centrum Sportów Wodnych. W tym 
roku tak samo jak w poprzednich latach przedstawiamy lokalizację dziewięciu kąpielisk: 
dwóch w Wiciu, jedno w m. Kopań, czterech w Dąbkach, dwóch w Bobolinie. W sumie to 
jest dziewięć kąpielisk, gdzie będziemy mieli ratowników i nasi mieszkańcy będą mogli 
bezpiecznie się kąpać. Oczywiście tu termin sezonu kąpielowego jest troszeczkę wydłużony 
od 24 czerwca do 31 sierpnia 2023 roku, aczkolwiek sami widzimy, że będziemy w 
przyszłości starali się go wydłużyć bardziej może na początek września, gdyż widzimy taką 
potrzebę. Pan wójt powiedział, że nie ukrywa, że to są koszty i to wszystko analizujemy. Ale 
będziemy myśleli o zmianie w przyszłości tej uchwały wydłużającej czas realizacji tego 
sezonu kąpielowego. Oczywiście nie musi być to wtedy na wszystkich kąpieliskach. Ale 
będziemy to analizować.   

 
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2023 r.: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na 
terenie Gminy Darłowo w 2023 r.. 

/Uchwała Nr LXIX.648.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 
kąpielisk na terenie Gminy Darłowo w 2023 r. stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.14.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 4/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że służebność dotyczy rozwoju sieci energetycznej. Oczywiście 
wskazane w uchwale działki to są działki gminne i chodzi działki: nr 96 w obrębie 
ewidencyjnym Bobolin, nr 53/9, 53/11 w obrębie ewidencyjnym Rusko, nr 95 w obrębie 
ewidencyjnym Gleźnowo, nr 49 w obrębie ewidencyjnym Wicie, nr 2/9 w obrębie 
ewidencyjnym Palczewice, nr 42 w obrębie ewidencyjnym Sulimice, nr 89 w obrębie 
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ewidencyjnym Barzowice. To jest na rzecz Energa Operator w związku z projektowaną linia 
kablową.  
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr LXIX.649.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.15.  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 5/2023LXIX 
 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 
stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że służebność dotyczy rozwoju linii kablowej, energetycznej na 
rzecz Energa Operator S.A. a dotyczy działki nr 61/1 Bukowo Morskie.  

 
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radna Marzena Drzewucka Zastępca Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
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0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr LXIX.650.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.16.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 22 października 2022 roku w sprawie określenia zasad 
przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo. Druk Nr 6/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 22 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że tutaj na wniosek prokuratury, która dba o nasze dzieci, żeby 
stypendia w Gminie Darłowo były bardzo rzetelnie i prawidłowo rozdawane, przyznawane  
naszym dzieciom, prokuratura złożyła wniosek, żeby poprawić zapis dotyczący przyznawania 
wniosku – kto może złożyć wniosek o przyznanie stypendium do Wójta Gminy Darłowo. My 
mieliśmy w uchwale, że dyrektor szkoły. Poprawiliśmy na wniosek prokuratury, że także 
rodzic, opiekun prawny ucznia oraz wychowawca klasy może taki wniosek złożyć.  
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radna Joanna Lach Zastępca Przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 



Strona 16 z 19 
 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z dnia 22 października 2022 roku 
w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach Lokalnego programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 22 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w 
ramach Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w 
Gminie Darłowo. 

/Uchwała Nr LXIX.651.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr LVII.578.2022 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 22 października 2022 roku w sprawie określenia zasad przyznawania stypendiów w ramach 
Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Darłowo stanowi załącznik 
nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.17.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 
rok. Druk Nr 7/2023LXIX 

  

 
/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok stanowi 
załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. 
 

Pan Wójt powiedział, że dokonuje się zwiększenia w budżecie dochodów i wydatków      
z tytułu:  
1. Otrzymania dotacji celowej Funduszu Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy 

Postpenitencjarnej – Funduszu Sprawiedliwości w kwocie 119 713,00 zł                                   
z przeznaczeniem na zakup sprzętu dla OSP Krupy, OSP Słowino, OSP Sulimice, OSP 
Dobiesław – środki własne wynoszą 1 213,00 zł.  

2. Środków w ramach Przeciwdziałania COVID-19 w kwocie 5 100,00 zł                                         
z przeznaczeniem na wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych (pelet, drewno) oraz 
dodatku węglowego.  
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Przeniesienia wydatków:  
1. Zmniejszamy wydatki z tytułu odszkodowań za przejęte od osób fizycznych                               

w kwocie 9 449,00 zł z przeznaczeniem na wkłady własne w ramach dotacji: 
a) Dotację dla OSP Krupy 2 500,00 zł.  
b) Dotacje dla OSP Słowino 2 500,00 zł.  
c) Dotacje dla OSP Stary Jarosław 2 250,00 zł.  

Te wkłady własne  potrzebne są do uzyskania środków na nioski złożone w WFOŚiGW w 
Szczecinie w ramach programu „Mały strażak”.  
2. Zwiększamy środki w wysokości 986,00 zł do zadania w ramach funduszu sołeckiego 

„Zakupy związane z urządzeniem placu zabaw przy świetlicy” w sołectwie Dobiesław.  
 

Ponadto są także zmiany w ramach funduszy sołeckich: Sołectwo Jeżyczki z zadania 
oświetlenia na zakup płyt.  
Ale także sprostowanie mylnego zapisu w załączniku nr 5 do uchwały budżetowej w planie 
funduszu sołeckiego w miejscowości Wiekowice.  
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan Przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok: 
 
Podczas głosowania na sesji obecnych było 13 radnych.  
Udział w głosowaniu wzięło 13 radnych. 
Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok. 

/Uchwała Nr LXIX.652.2023 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2023 rok 
stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Ad.18.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

Przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
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W tym punkcie głos zabrali:  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że chciałby w imieniu radnego 
Henryka Ignatowicza zaprosić na wernisaż.  
 
Pan Henryk Ignatowicz Wiceprzewodniczący powiedział, że nie on go organizuje, tylko 
wystawia swoje prace.  
 
Pan wójt powiedział, że trzeba podziwiać takie prace.  
 
Pani Ewa Szymacha Sołtys Sołectwa Dąbki powiedziała, żeby radny nie był taki skromny.  
 
Pan wójt powiedział, że jak zrobi z panią Ewą wernisaż … 
 
Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że to dopiero będzie wydarzenie.  
 
Pan wójt powiedział, że w niedzielę na godzinę 15-stą odbędzie się wernisaż Henryka 
Ignatowicza i Danuty Lebiody w świetlicy wiejskiej w Krupach.  
 
Radny p. Rober Ciszek powiedział, że kampania ruszyła.  
 
Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że aby uciąć wszelkie spekulacje zapewnia, że nie jest to 
żadna kampania. To jest odłożony w czasie ze względu na pandemię wernisaż, który nie 
odbył się dwa lata temu. Radny zapytał czy to wyczerpuje zapędy kolegi radnego posądzania, 
go o jakąś kampanię wyborczą? 
 
Radny p. Robert Ciszek odpowiedział, że tak, oczywiście.  
 
Przewodniczący Rady p. Grzegorz Hejno powiedział, że cudze chwalicie a swojego nie 
znacie.  
 
Radny p. Henryk Ignatowicz powiedział, że zobaczycie – zmienicie zdanie.  
 
Pan wójt powiedział, że myśli, że nie. Wójt powiedział, że już widział część prac i zna panią 
Danutę Lebiode, której prace są przepiękne, kolorowe, a Henryka równie piękne i ciekawe. 
Pan wójt w imieniu pana Henryka, pani Danuty, swoim, pani Sołtys, pani Radnej bardzo 
serdecznie wszystkich zaprasza.  
 
Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że inicjatorem tego wernisażu jest pani Kasia Ordak 
Sołtys Sołectwa Krupy, która jest bardzo zaangażowana w to przedsięwzięcie. Prowadziła 
będzie pani pisarka Monika Oleksa. Mówca bardzo serdecznie zaprasza wszystkich na 
wernisaż w niedzielę. Mówca powiedział, że będzie kawa i ciastka.  
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Pani Ewa Szymacha Sołtys Sołectwa Dąbki, powiedziała, że może sprzeda pan jakiś obraz.  
Pan Henryk Ignatowicz powiedział, że nie potrafi sprzedać obrazu. Mówca żartował, że żona 
pewnie sprzeda obrazy ze sztalugą i podejrzewa, że sprzedałaby z nim – obrazy zostaną, 
sztaluga też a on na pewno wróci.  
Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania w tym punkcie?  
  
Nikt więcej się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 

Zakończenie sesji. 
Ad. 19.  

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad LXIX Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1044 w dniu 19 maja 2023 roku. 

 

Przewodniczący  
Obradom przewodniczył: 

Rady Gminy Darłowo 
 
Grzegorz Hejno  
 

Sekretarz obrad
Radny Rady Gminy Darłowo 

:  

 
Wiesław Moskwa  
 
 
 

Iwona Kowalska   
Protokół sporządziła: 

Kierownik Biura Rady 


